
Zaslišanje kandidatke za gospodarsko ministrico Darje Radič pred matičnim odborom

Kontinuiteta z novimi poudarki - Najpomembnejši cilj ministrstva za gospodarstvo bo podpora
dejavnostim za razvoj in večjo konkurenčnost slovenskih podjetij - Nadaljevala bo začeto delo pri TEŠ 6
Ljubljana - Darja Radič je na včerajšnjem triurnem zaslišanju pred parla-
mentarnim odborom za gospodarstvo prepričala njegove člane, da so pre-
dnostne naloge, ki bi se jih lotilo ministrstvo za gospodarstvo pod njeno tak-
tirko, prava pot do postopnega okrevanja gospodarstva, kandidatka za mi-
nistrsko funkcijo je s suverenim nastopom, dobrim poznavanjem gospodar-
ske problematike, apolitičnimi odgovori na vsaj dva ducata poslanskih vpra-
šanj in tudi zaradi poguma, da seje v teh okoliščinah sploh odločila sprejeti
izziv, prislužila odkrite simpatije odbora in njegovo soglasno podporo.

»Ker že leto in pol opravljam
funkcijo državne sekretarke na mi-
nistrstvu za gospodarstvo in sem so-
delovala pri sestavljanju programa
dela in ključnih politik ministrstva,
bom, če bom izvoljena za ministrico,
nadaljevala delo, ki sva ga začela z
ministrom Matejem Lahovnikom.
Upoštevaje spremenjene okoliščine
in aktualno situacijo bom dodala
ustrezne poudarke in prioritete, ki
bodo morda nekoliko drugačne od
načrtovanih.« je v uvodu povedala
Darja Radič. Predstavila je zdajšnje
razmere v gospodarstvu, napovedi
in ovire, ki bi lahko upočasnjevale
izhod Slovenije iz krize.

Z upoštevanjem teh predpostavk
si je postavila tri temeljne program-
ske cilje za prihodnji dve leti. Najpo-
membnejši je podpora aktivnostim
za razvoj in večjo konkurenčnost go-
spodarstva, nato spodbujanje kon-
kurenčnosti slovenskega turizma in
nazadnje - zagotavljanje stabilne,
konkurenčne in trajnostne oskrbe z
energijo. Pri prvem gre za prenovo
gospodarstva na podjetniški ravni,
investicije v uvajanje novih tehno-
logij in iskanje novih hitro rastočih
trgov. Po mnenju kandidatke je tre-
ba razviti celovito paleto finančnih
instrumentov in instrumentov za
delovanje podpornega okolja za
podjetništvo in gospodarstvo (med

Darja Radič pred odborom za gospodarstvo
- Prislužila si je odkrite sim-

patije članov in njihovo podporo.

drugim projekt vzpostavitve gospo-
darsko-razvojnih središč, za katera
je na voljo 185 milijonov evrov) ter
za širjenje znanja o nastopu na tujih
trgih.

Vprašanja in odgovori
Predstavitev kandidatke je bila

podrobna, vendar so člani odbora,
predvsem iz vrst opozicije, pred gla-
sovanjem postavili še veliko vpra-
šanj.

Darja Radič o tem,• ali bo predlagala spremembe go-
spodarske zakonodaje: Ne, ker na-
sprotuje hitrim in slabo premišlje-
nim spremembam zakonov zaradi
problema, ki se pojavi v praksi. Za-
kon o gospodarskih družbah ustre-
zno ureja tudi problematiko slamna-
tih podjetij, res pa je, da nimamo so-
dne prakse.• ali bi podprla davčne olajšave za
investicije in znižanje davka od do-
bička pravnih oseb: Načeloma da,
vendar je zdaj glavna naloga Slove-
nije konsolidacija javnih financ, za-
to ni pričakovati zniževanja davkov.• ali podpira obvezno članstvo v obr-
tno-podjetniški zbornici: Dolgo je
podpirala odpravo obveznega član-
stva, zdaj, ko vidi, kaj se dogaja z go-
spodarsko zbornico, pa bo o tem še
enkrat razmislila.• ali je bil prenos ekonomske diplo-
macije na zunanje ministrstvo

ustrezen korak: Ne, toje bila prezgo-
dnja odločitev.• kakšno je njeno stališče do prepla-
čila elektrike za gospodinjstva in
podjetja: Kar dela Rado Pezdir, je le-
gitimen način reševanja problema,
ustrezna bi bila tudi mediacija. Elek-
tropodjetjabodo morala sama prera-
čunati, kaj je zanje racionalnejša iz-
bira. Kar zadeva podjetniški odjem,
se ministrstvo ne more vmešavati v
poslovni odnos med podjetji. Priča-
kuje, da se bo sčasoma vzpostavila
konkurenca na trgu in naredila red.• ali podpira nadaljevanje gradnje
TEŠ 6: Nadaljevala bo začeto delo.
Sicer je zelo naklonjena varovanju
okolja, a ker v tem primeru nihče ni
ponudil alternativne rešitve, je oskr-
ba z energijo pred okoljskimi cilji, saj
si ne smemo privoščiti uvozne odvi-
snosti.• kako bo ravnala ob pritiskih na po-
višanje cen energentov in trošarin:
Odločala se bo izključno na podlagi
analize vplivov na gospodarstvo.• ali bo pri prodoru na tuje trge pod-
pirala tudi podjetja, ki ne plačujejo
delavcev in podizvajalcev: To se ne
spodobi, zato bi se morali do tega ja-
sno opredeliti.• o dokapitalizaciji NLB: Bankam je
treba dati svež kapital, pri tem pa ni-
ma zadržkov, ali je slovenski ali iz
tujine, da bo le gospodarstvo dobilo
sredstva za razvoj.
BOŽENA KRIŽNIK


